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44  bbiinn  kkiişşiilliikk
hhaayyıırr  yyaappttııllaarr

Afyonkarahisar’da yaklaşık 100
kişi kurak geçen havalardan

dolayı yağmur duasına çıkarken,
imece usulü ile köylüler ayrıca 51

koyun kestirip yaklaşık 4 bin 
kişilik yemek dağıttı.>>3’TE

Hapis cezasıyla aranan 
kadın yakalandı >>3’te

Yıldızlar Okullararası Türkiye Şampiyonası'nda
Afyonkarahisar’daki Taşoluk Fatih Ortaokulu öğrencileri 

takım halinde Türkiye Şampiyonu oldu. >>3’te

şarampole
giren araçta 2
kişi yaralandı
Afyonkarahisar’da lastiği pat-
ladığı için kontrolden çıkarak
şarampole giren otomobilde 2
kişi yaralandı. >>3’te

Ticari aracın çarptığı bisiklet sürücüsü hastanede öldü
Afyonkarahisar'da hafif ticari aracın çarptığı
bisiklet sürücüsü kaldırıldığı hastanede
yaşamını yitirdi.Kaza, merkeze bağlı Çayır-
bağı beldesinde meydana geldi. Edinilen bil-
gilere göre, E.K. idaresindeki plakası henüz
belirlenemeyen hafif ticari araç, Çayırbağ
kavşağı yakınlarında bisiklet ile ilerleyen
Halil K'ye (70) çarptı. >>3’te

23 Nisan, Yüzme Şenliği ile Kutlandı
Afyonkarahisar, 23 Nisan Ulusal Egemenlik
ve Çocuk Bayramı coşkusunu 2. Vize Yüzme
Müsabakaları ile yaşadı. Müsabakalarda 4
farklı kulüpten 40 kadın ve 35 erkek ter döktü
ve centilmenlik ruhuyla kıyasıya yarıştı.
Müsabakalar, 23 Nisan'ın anlam ve önemini
bir kez daha hatırlatarak, milli birlik ve
beraberlik duygularını pekiştirdi. >>7’de

“Göz ovuşturmak retina hasarına yol açabilir” 44

AKÜ ve AFSÜ 
Afganistan’ı konu aldı

Afyon Kocatepe Üniversitesi ve Afyonkarahisar
Sağlık Bilimleri Üniversitesi'nde bulunan Genç
Ofisler tarafından düzenlenen ''Uluslararası Kültür
Buluşması '' bu ayda Afganistan'ı konu aldı.>>7’de

Scientix 
çalıştayları başladı
Milli Eğitim Bakanlığı Yenilik ve Eğitim
Teknolojileri Genel Müdürlüğünün koordi-
nasyonunda devam eden STEM Keşif
Kampanyası kapsamında Afyonkarahisar’da
Scientix Çalıştayı başladı. >>2’de

temalı konferans düzenlendi
Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Kadın ve Aile Araştırmaları

Uygulama ve Araştırma Merkezi tarafından “İş Yaşamında Kadın ve
Cam Tavan Sendromu” temalı konferans düzenlendi.>>2’de

550 fidan
toprakla buluştu
Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) ANS
Kampüsünde düzenlenen törenle 7 farklı
ağaç türünden toplam 550 adet fidanın
toprakla buluştuğu tören düzenlendi.>>5’te

BAKAN URALOĞLU,
AFYONKARAHİSAR’A GELİYOR

Ulaştırma ve Altyapı Bakanı
Abdulkadir Uraloğlu çeşitli
temaslarda bulunmak üzere 
bugün Afyonkarahisar’a geliyor 
Bakan Uraloğlu’nun yarın ilk olarak Ankara-İzmir
yüksek hızlı tren projesi çerçevesinde Bayat
ilçesinde yapımı devam eden 1. tünel yerinde
incelemelerde bulunacağı ardından projenin
Sinanpaşa şantiyesine geçerek inceleme yapıp
sonrasında basın açıklaması yapacağı kaydedildi.
>>İHA

“Matematikçi gibi düşünmek” / 5

Sığınmacılara ait 
KAÇAK İŞYERLERİNE GEÇİT YOK!

Afyonkarahisar Belediyesi
Zabıta Müdürlüğü ekipleri
şehir genelinde iş yeri
açma ve çalışma ruhsatı
bulunmadığı halde faaliyet
gösteren sığınmacılara ait
işyerlerini kapattı.
>>8’DE

“İş yaşamında kadın ve cam tavan” 

İGM yeni başkanını seçti
31 Mart yerel seçimlerinin ardından gerçekleştirilen ilk İl Genel
Meclisi toplantısında başkanlık seçimi yapıldı. Afyonkarahisar İl

Genel Meclisi yeni başkanı oy birliğiyle Mehmet Siper oldu.

Afyonkarahisar İl Genel Meclisi ilk toplantısını başkan-
lık seçimiyle başladı. Oy çoğunluğuyla yeni Başkan
Mehmet Siper oldu. Meclis ilk olarak saygı duruşu ve

İstiklal Marşı’nın okunmasıyla başladı. Meclis başkanlığını
ilk olarak en yaşlı sıfatıyla Kadir Üçer gerçekleştirdi. Gizli
oylananın gerçekleştirildiği seçimde 14. Dönem İl Genel
Meclisi Başkanı  Mehmet Siper oldu. Yeni Başkan Siper,
“Hep birlikte Afyonkarahisar’a güzel hizmetler
yapacağımızın inancı içerisindeyim” dedi. Başkan Siper, “
Parti ve insan ayrımı yapmadan, iş disiplinini bozmadan ve
tarafsızlığı ortadan kaldırmadan siz değerli üyelerimizle
beraber yatırımları arttırarak Afyonkarahisar’a daha güzel
hizmet edeceğiz” dedi>>8’de

Yeni İGM Başkanı Mehmet Siper

Zafer Müzesi 
restorasyonunda sona gelindi

Afyonkarahisar Valiliği’nden yapılan açıklamada, Kurtuluş
Savaşı döneminde karargah binası olarak da kullanılan
Zafer Müzesi restorason çalışmalarında sona gelindiği ve İl
Özel İdaresinin de katkıları ile projeye 7 milyon 130 bin 487
TL bütçe ayrıldığı belirtildi.>>8’de

belediyesinde
ikramiye sevinci

Ramazan Bayramı sonrası Erkmen Belediyesi’nde ikramiye sevinci yaşanıy-
or.Erkmen Belediyesi’nde çalışan personellerin Ramazan Bayramı sonrası
ekstra olarak 10.000 TL bayram ikramiyeleri hesaplarına yatırıldı. Erkmen
Belediyesi’nin personelinin her zaman yanında olduğunu vurgulayan Erkmen
Belediye Başkanı Yücel Şahin, “Bayram sonrası personelimize ikinci bayram
sevinci yaşatmış olmanın mutluluğunu yaşıyoruz” dedi.>>2’de

Erkmen
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“İş yaşamında kadın ve cam tavan”
temalı konferans düzenlendi

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Kadın ve Aile Araştırmaları Uygulama ve Araştırma Merkezi
tarafından “İş Yaşamında Kadın ve Cam Tavan Sendromu” temalı konferans düzenlendi.

Sabri Bektöre Konferans
Salonunda gerçekleştirilen
konferansa; İktisadi ve İdari

Bilimler Fakültesi (İİBF) Dekanı
Prof. Dr. Gökhan Demirtaş,
Dekan Yardımcısı Dr. Öğretim
Üyesi Hale Fulya Yüksel,
Kadın ve Aile Araştırmaları
Uygulama ve Araştırma
Merkezi Müdürü Doç. Dr.
Letife Özdemir ile akademik
personel ve öğrenciler
katıldı.

“CAM TAVAN, CİNSİYET
TEMELLİ BİR ENGEL”

Konferansın açış konuş-
masını yapan Doç. Dr. Letife
Özdemir, iş yaşamında kadın-
ların birçok engel ve zorluklarla
karşılaşmalarına rağmen önemli
başarılar elde ettiklerini ve çok kritik
roller üstlendiklerini ifade etti. Özdemir,
“İş yaşamında herkesin potansiyeline eşit şekilde
erişebilmesi ve yeteneklerine göre değerlendirilmesi
gerektiğine inanıyoruz. Kadınlar hala birçok sektörde üst
düzey pozisyonlara yükselirken görünmez engellerle
karşı karşıya kalıyorlar. ‘Cam Tavan’ kadınların terfi
etmelerinde liderlik pozisyonlarına erişmelerinde cinsiyet
temelli bir engeldir” şeklinde konuştu. Özdemir, “Merkez
olarak kadın temalı konulara dikkat çekecek faaliyetler
yürütme gayreti içerisindeyiz. Bu nedenle alanında
uzman kişilerle öğrencilerimizi buluşturarak etkinlikler
düzenlemeye büyük önem veriyoruz” dedi.

“KADINLARIN YÖNETİCİ POZİSYONLARA
YÜKSELMELERİNDE KARŞILAŞTIĞI ENGELLER”

Konferansta konuşmacı olarak yer alan Hacı
Bayram Veli Üniversitesi Öğretim Üyesi Doç. Dr.
Şenay Eray Sarıtaş, dinleyicilere kadınların iş
yaşamında karşılaştığı “Cam Tavan Sendromu”
hakkında bilgi verdi. Sarıtaş, “Cam Tavan
Sendromu, iş yaşamında kadınların yasal bir
engel olmamasına rağmen örgütsel ön
yargılar ve kalıplar tarafından yaratılan, genel
olarak kadınların üst düzey yönetim pozisyon-
larına gelmelerinin önünü kapatan görünmez
ve yapay engeller olarak tanımlanmıştır” diye
konuştu. Kadınların yönetici pozisyonlara yük-
selmelerinde karşılaştıkları engelleri dile
getiren Sarıtaş, “Kadınlar iş yaşamında birtakım

engeller ile karşılaşıyorlar. Bu engeller, yöneticil-
er tarafından konulan engeller ve kişinin kendine

koyduğu engeller olarak değerlendirilebilir” dedi.
Sarıtaş, şunları ifade etti: “Erkek yöneticiler tarafın-

dan konulan engeller, biyolojik olmakla beraber çoğun-
lukla toplumsal ve kültürel odaklı cinsiyet rollerine dayalı
inançlardan kaynaklıdır. Bu engellerden en önemlisi
kadınlara yönelik kültürel ön yargılar ve cinsiyetçi tutum-
lardır. Kadın yöneticiler tarafından konulan engeller ise
kendini referans alarak, ben bu noktaya nasıl geldiy-
sem herkes gelebilir, düşüncesine sahip olma ve
engelleri meşrulaştırma ve normalleştirme olarak
tanımlanabilir. Kişinin kendine koyduğu engeller ise
ataerkil toplumun getirdiği norm ve değerleri kabullen-
me şeklinde ifade edilebilir.” Konferans, soru cevabın
ardından sona erdi. 
>>HÜDAYİ ACAR

Scientix çalıştayları başladı
Milli Eğitim Bakanlığı Yenilik ve Eğitim Teknolojileri

Genel Müdürlüğünün koordinasyonunda devam eden
STEM Keşif Kampanyası kapsamında

Afyonkarahisar’da Scientix Çalıştayı başladı. Scientix
elçilerinin eğitmen olarak yer aldığı programın açılışına

İl Milli Eğitim Müdür Yardımcısı Musa Dinçgez, Şube
Müdürleri Mustafa Günay ve Hayati Duman katıldı. 

Scientix Projesi, Avrupa’da STEM ( Fen,
Teknoloji, Mühendislik, Matematik) eğitimini
Scientix portalı aracılığıyla yaygınlaştırmayı
amaçlayan bir projedir. STEM eğitiminin amacı,
okullarda öğrencilerin sorgulamaya, araştır-
maya, üretmeye ve buluş yapma becerilerini ve
ilgilerini ortaya çıkarmaya yönelik öğrenci
merkezli eğitimi yaygınlaştırmaktadır. Scientix
Portalına http://scientix.eu adresinden ulaşıla-
bilmektedir. Avrupa Okul Ağı – European

Schoolnet tarafından yürütülen Scientix
Projesinde Bakanlığı temsilen Yenilik ve Eğitim
Teknolojileri Genel Müdürlüğü, 32 Avrupa ülke-
si ile birlikte 2014 yılından itibaren Scientix
Projesi Ulusal Destek Noktasıdır. Devam ede-
cek olan Scientix Çalıştayı kapsamında scien-
tix.eu portalı ve uygulamalı STEM proje giriş-
lerinin anlatılacağı yüz yüze 5 oturum ile 180
öğretmenin proje girişleri tamamlanması hede-
flenmektedir. >>İZZET IŞIK

Erkmen belediyesinde
ikramiye sevinci

Ramazan Bayramı sonrası Erkmen
Belediyesi’nde ikramiye sevinci yaşanıy-
or.Erkmen Belediyesi’nde çalışan personel-
lerin Ramazan Bayramı sonrası ekstra
olarak 10.000 TL bayram ikramiyeleri
hesaplarına yatırıldı. Erkmen Belediyesi’nin
personelinin her zaman yanında olduğunu
vurgulayan Erkmen Belediye Başkanı Yücel
Şahin, “Bayram sonrası personelimize ikinci
bayram sevinci yaşatmış olmanın mutlu-
luğunu yaşıyoruz. Çalışanlarımızın haklarını
korumak, refah seviyelerini yükselterek,
daha rahat bir ortamda çalışmalarını sağla-
mak için elimizden ne geliyorsa yapıyoruz.
Personelimizin bayram ikramiyelerini
hesaplarına yatırdık. Bayram sonrası yaptığı
bu jest belediye çalışanları arasında büyük
bir sevinçle karşılandı. >>MEHMET KASAL

Emirdağ Belediyesi'nde yeni dönemin
ilk meclis toplantısı yapıldı 

Başkan Koyuncu yeni başkanlık döneminin ve belediye meclis üyelerinin
Emirdağ'a hayırlı uğurlu olması temennisinde bulunarak; "Meclis çatısı altın-
da birlikte 5 yıl boyunca ilçemizin, şehrimizin meselelerini istişare ederek
birlikte değerlendirerek çözüme kavuşturacağız. Bunlarda sizlerin büyük
katkısı olacak. Seçimler bitti, şimdi çalışma zamanı. Emirdağ halkı da bir
teveccühte bulundu ve bize görev verdi. Bizler de bu göreve en iyi şekilde
layık olmak için çalışacağız ve hizmetlerimizi gerçekleştireceğiz. Emirdağ
hepimizin ortak paydası. İlk Meclis toplantımıza katılımlarınız için teşekkür
ediyorum " şeklinde konuştu. Başkan Serkan Koyuncu'nun ardından AK
Parti, MHP ve CHP grup sözcüleri de yeni döneme ilişkin iyi niyet temenni-
lerini dile getirdi. Mecliste Ak Parti 8 üye ile temsil edilirken, MHP 5 üye ile,
CHP ise 2 üye ile temsil ediliyor. >>İZZET IŞIK

İkinci kez Emirdağ Belediye Başkanı seçilen Serkan Koyuncu ve Emirdağ
Belediye Meclisi’nin yeni üyeleri nisan ayı toplantısını gerçekleştirdi. 

Kaymakam Bilici'den
Aziziye Erkek Kur'an

Kursuna ziyaret
Emirdağ Kaymakamı Osman Bilici,

Aziziye Kur'an Kursu'nu ziyaret
ederek; burada verilen eğitim 

öğretim faaliyetleri hakkında İlçe
Müftüsü Vahit Demiral'dan bilgiler aldı.

Kur'an Kursunda eğitim alan öğrenciler ile
de yakından ilgilenip sohbet etmeyi ihmal
etmeyen Kaymakam Bilici: "Vatanına, mil-
letine ve mukaddesatına sadık nesillerin
yetişmesine vesile olan bu kursumuzda
emeği geçen herkese teşekkür ediyorum."
dedi. >>MEVLÜT TINAS
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Edinilen bilgilere göre, İhsaniye
ilçesine bağlı Yaylabağı
beldesinde ikamet eden V.A.

ve T.K. isimli şahısların ellerinde
bulunan ruhsatsız tabanca ve tüfek-
leri satacağı yönünde bilgi alan jan-
darma ekipleri harekete geçti. Şahıs-
ları takibe alan ekipler ardından bir
adrese yaptıkları baskında 2 adet
ruhsatsız tabanca, 2 adet ruhsatsız
av tüfeği, 1 adet kuru sıkı tabanca,
42 mermi ve 1 adet seri numarası
kazınmış tabanca namlusu ele geçir-
di. Olayın ardından şahısların
gözaltına alındıkları bildirildi.>>İHA

FETÖ’ye üye olmaktan
hapis cezasıyla aranan
kadını jandarma yakaladı
Fettullahçı Terör Örgütünün (FETÖ) kadın
yapılanmasından yer aldığı iddia edilen ve

2 yıl 1 ay hapis cezası ile aranan kadın
jandarma tarafından yakalandı.

Edinilen bilgilere göre, İl Jandarma Komutanlığı ekipleri, FETÖ'ye üye olmak
suçundan hakkında 2 yıl 1 ay hapis cezası bulunan Ş.E.'yi yakalamak için
çalışma başlattı. Yapılan takip sonrası Ş.E., Cumhuriyet Mahallesi'nde
yakalanarak gözaltına alındı. Kamu görevlisiyken ihraç edilen Ş.E.’nin işlem-
lerinin ardından cezaevine gönderildiği bildirildi. >>İHA

Lastiği patlayıp şarampole
giren araçta 2 kişi yaralandı
Afyonkarahisar’da lastiği patladığı
için kontrolden çıkarak şarampole
giren otomobilde 2 kişi yaralandı.

Kaza, İhsaniye ilçesi yakınlarında meydana geldi. Edinilen
bilgilere göre, M.C.S., idaresindeki 11 DG 767 plakalı otomo-
bil lastiğinin patlaması sonucu kontrolden çıktı. Savrulan araç
ardından yol kenarındaki şarampole girerek durabildi. Kazada
otomobil sürücüsü ile yanında bulunan H.E., yaralandı.
Yaralılar sonrasında çevredekilerin haber vermesi üzerine
olay yerine gelen ambulanslar ile hastanelere kaldırıldı.
Kazanın ardından jandarma tarafından inceleme
başlatıldı.>>İZZET IŞIK

YYaağğmmuurr  dduuaassıınnaa  ççııkkııpp  44  bbiinn  kkiişşiilliikk  hhaayyıırr  yyaappttııllaarr
Bolvadin ilçesine bağlı Özburun beldesinde bir
araya gelen yaklaşık 100 kişi Cuma namazı son-
rası yağmur duasına çıktı. Namaz sonrası
yapılan yağmur duasında vatandaşlar din
görevlileri eşliğinde yağmur yağması için dua etti.
Ardından adaklar adayan köylüler 51 küçükbaş
hayvan kesip sonrasında yaklaşık 4 bin kişilik
yemek yaptırıp hayır amaçlı dağıttılar. Hayli kala-
balık geçen etkinlikle ilgili konuşan vatandaşların
yağmur yağması için yaptıkları etkinliklere devam
edeceklerini ifade ettiler.>>İHA

Afyonkarahisar’da yaklaşık 100 kişi kurak geçen havalardan dolayı yağmur duasına çıkarken,
imece usulü ile köylüler ayrıca 51 koyun kestirip yaklaşık 4 bin kişilik yemek dağıttı.

Ticari aracın çarptığı bisiklet sürücüsü hastanede öldü
Afyonkarahisar'da hafif ticari aracın çarptığı bisiklet sürücüsü kaldırıldığı hastanede yaşamını yitirdi.

Kaza, merkeze bağlı Çayırbağı beldesinde meydana
geldi. Edinilen bilgilere göre, E.K. idaresindeki plakası
henüz belirlenemeyen hafif ticari araç, Çayırbağ
kavşağı yakınlarında bisiklet ile ilerleyen Halil K'ye
(70) çarptı. Kaza sonrası çevredekilerin haber verme-
si üzerine kaza yerine sağlık ve polis ekipleri sevk
edildi.Ambulansla Afyonkarahisar Devlet Hastanesine
kaldırılan Halil K. müdahalelere rağmen kurtarılamadı.
Kazanın ardından jandarma tarafından inceleme
başlatıldı.>>İHA

Yıldızlar Okullararası Türkiye Şampiyonası'nda Afyonkarahisar’daki 
Taşoluk Fatih Ortaokulu öğrencileri takım halinde Türkiye Şampiyonu oldu.

Ellerindeki ruhsatsız tabanca ve
tüfekleri satamadan yakalandılar

Tekirdağ'da heyecanla gerçekleştirilen Yıldızlar Okullararası
Türkiye Şampiyonası'nda Afyonkarahisar’daki Tasoluk Fatih
Ortaokulu öğrencileri takım halinde Türkiye Şampiyonu olarak

büyük bir başarıya imza attı. Güreş branşında ulusal ve uluslararası
müsabakalarda başarıyla temsil eden Taşoluk’ta her geçen gün yeni
sporcular yıldızlaşmaya başlıyor. Taşoluk Fatih Ortaokulu'nun bu
muhteşem başarısı, sadece sporculara değil, tüm okula ve şehre
büyük bir gurur yaşattı. Öğrencilerimizin azmi, disiplinli çalışmaları

ve fedakarlıkları bu zaferde büyük rol oynadı. Afyonkarahisar
Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu sporcuları
başarılarından dolayı tebrik etti. Kasapğolu “Afyonkarahisarlı
sporcularımız her zaman olduğu gibi bu şampiyonada da bizleri
gururlandırdı. Başarılarından dolayı kendilerini yürekten kutluyorum.
Antrenörlerimize ve velilerimize de emekleri için teşekkür ediyorum”
dedi. Sporcularımızı ve antrenörleri Yakup Yağcı’yı tebrik eder,
başarılarının devamını dileriz.>>ANAHABER

Afyonkarahisar’da 2 şahıs ellerinde bulunan ruhsatsız
tabanca ve tüfekleri satamadan jandarmaya yakalandı.
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“Psikolojik desteğe erişimi olmayanlar için
yapay zeka belirli bir boşluğu doldurabilir”

Yapay zekâ (AI), eğitimden sağlık hizmetlerine kadar birçok sektörde hızla ilerliyor. Yapay zekânın insan duygularını anlama, açıklama
ve ruhsal rahatsızlıkları tedavi sürecinde etkin rol oynayıp oynayamayacağı ise merak konusu. Arş. Gör. Psikolog Deniz Mısra Gürol,
psikolojik desteğe erişimi olmayanlar için belirli bir boşluğu doldurabilecek yapay zekânın tek başına yeterli olamayacağını belirtti.

Son zamanlarda yapay zekânın sınırları
hakkında sorulan sorular gündemden
düşmüyor. ‘’Yapay zekâ insan psikologların,

psikiyatristlerin ve diğer ruh sağlığı uzmanlarının
yerini alabilecek potansiyele sahip mi?’’ sorusunu
İstanbul Gelişim Üniversitesi (İGÜ), İktisadi, İdari ve
Sosyal Bilimler Fakültesi Psikoloji Bölümü Arş. Gör.
Psikolog Deniz Mısra Gürol yanıtladı.

“Psikolojik desteğe erişimi olmayanlar
için belirli bir boşluğu doldurabilir”

Psikolog Deniz Mısra Gürol, Chatbotların verilen bir
dizi komut sayesinde insan konuşmasını simüle
eden yazılım uygulamaları olduğunu belirtti.
“Chatbotlar hastalarla konuşarak, onlara deneyimleri
ve duyguları hakkında sorular sorup sanal bir ter-
apist gibi hareket edebilir. Hatta danışanlar ile konuş-
mak dışında onlara yapabilecekleri egzersiz önerileri
bile sunabilir. Bu uygulamalar, kaliteli psikolojik
desteğe erişimi olmayanlar için belirli bir boşluğu
doldurabilir” dedi.

“Yalnızlık bir halk sağlığı krizi”
Arş. Gör. Deniz Mısra Gürol, birçok psikoterapistin,
yerlerinin robot terapistler tarafından doldurulacağı-
na dair bir endişe yaşandığını belirterek “U.S.
Surgeon General, yalnızlığın bir halk sağlığı krizi
olduğunu ilan ettiğinde, bir bilgisayarla sohbet

etmenin bu ihtiyacı karşılayamayacağını açıkça
ortaya koymuştur. Araştırmalar da gösteriyor ki
psikoterapi, her danışanı kendi içinde değer-
lendirmelidir ve tedavi sadece belirli teknikleri kulla-
narak iyileştirmeye indirgenemez. Tedavi teknikleri
haricinde empatik bağ kurabilme ve terapötik ilişki
geliştirme gibi insana dair özellikler, başarılı tedavinin
yapı taşlarıdır” ifadelerini kullandı.

“Yapay zekâ tüm kaynaklara
erişim sağlayabilir”

Psikoterapistlerin tedavilerde faydalandığı binlerce
kaynak olduğunu belirten Gürol, “Bunlar genellikle
makaleler, terapi ekolleri, davranışsal egzersizler ve
kitaplar olabilir. Yapay zekâ, bütün bu kaynakları
akademisyenlere veya psikoterapistlere göre çok
daha hızlı bir şekilde sindirebilme özelliğine sahiptir
ve oluşturulan veri tabanı sayesinde danışanlar ile
psikoterapi seansı yapabilir.” dedi.

“Yapay zekâ terapötik ittifak kuramaz”
Psikolog Deniz Mısra Gürol, “Araştırmalara göre
başarılı bir tedavinin sırrı hem özel hem de genel fak-
törlere bağlıdır. Özel faktörler, psikoloji biliminin fark-
lı teorilerinden ve uygulamalarından oluşan belirli
teknikleri kapsar. Örneğin; terapide konulan hedefe
yönelik ödevler verilmesi gibi. Genel faktörler ise ter-
apötik değişkenlerle ilgilidir diyebiliriz. Bunlar; bağ
kurabilme, empatik yaklaşma, etkili dinleme ve ter-
apiden beklentilerdir. Genel faktörler daha çok kişiye
özeldir ve içinde yapay zekânın erişemeyeceği
insani özellikleri barındırır. Yapılan araştırmalar,
genel faktörlerin ağırlıklı olarak tedavinin etkililiğini
belirlediğini savunmaktadır. Genel faktörler,
danışanın biricik olduğunu ve kendi içinde bir tedavi
süreci olduğunu vurgular, dolayısıyla otomatikleşmiş

bir psikoterapinin uzun vadede her vakada işe yara-
ması mümkün değildir” dedi. Çok başarılı bir tedavi
metodu veya nefes egzersizi gibi etkili olabilecek bir
müdahalenin terapötik bağ ve güven ilişkisi olmadan
uygulanmasının etkili olamayacağına dikkat çeken
Gürol, etkili dinleyen ve empatik yaklaşabilen iyi
eğitimli bir terapistin de doğru tedavi planını çıkar-
madan ve doğru teknikleri kullanmadan başarı
sağlayamayacağını belirttiTerapide en önemli konu-
lardan biri de danışan gizliliğidir. Terapi odasında
danışanlar, kendilerine dair özel konuları terapist ile
güvenli bir bağ kurduklarında paylaşabiliyorlar.
Terapistler gizlilik ilkesine bağlı olarak çalışmakla
yükümlüdür, dolayısıyla çevrim içi bir ortamda özel
konuların açıkça konuşuluyor olması danışanı rahat
ve güvende hissettirmeyebilir. Arş. Gör. Deniz Mısra
Gürol, terapide konuşulan konuların veri tabanında
kalıcı olup olmadığına dair danışanların aklında bir
soru işareti oluşacağına dikkat çekerek “Yapılan
araştırmalar, bazı insanların gerçek bir terapistle
konuşurken daha utangaç olabileceklerini ve bir
robotla konuşurken daha rahat olabileceklerini de
vurgulamıştır. Bireyler, ruh sağlığı desteği alırken
hem yapay zekânın hem de insan terapistlerin güçlü
yönlerini ve sınırlamalarını gözlemleyerek bilinçli bir
tercih yapabilirler” ifadelerini kullandı.>>İHA

"Rüzgarlı havalar yüz
felcine neden olabilir"

Yüz felcinin herhangi bir yaş aralığı, cinsiyet ve kritere bağlı olmadan
herkeste görülebileceği uyarısında bulunan Fizyoterapist Berkay Eren,

“Soğuk hava, rüzgarlı olan günler ve mevsim geçişleri, yüz bölgesindeki
sinirleri olumsuz etkileyerek yüz felcine neden olabilir” dedi.

Yüz felcinin, insan beyninde sinirsel
uyarıları ileten ve yüzdeki mimik kaslarının
hareketlerini sağlayan fasiyal sinirin çeşitli
nedenlerle etkilenmesi ile ortaya çıkan, yüz
hareketlerinde azalma meydana getiren bir
rahatsızlık olduğunu söyleyen Medical
Park Ordu Hastanesi’nden Fizyoterapist
Berkay Eren bilgilendirmede bulundu.
“Mevsim geçişleri en riskli dönemler”

Yüz felci için herhangi bir yaş aralığı, cin-
siyet vs. gibi kriterler olmadığının altını
çizen Fzt. Eren, “Yüz felci herkeste
görülebilir. Özellikle soğuk hava, rüzgârlı
olan günler ve mevsim geçişleri yüz felci
için en riskli dönemlerdir. Genellikle yüzün
bir tarafı etkilenirken nadir olarak iki taraf da
etkilenebilmektedir” diye konuştu.

“Hangi nedenle ortaya çıktığının
anlaşılması tedavi için önemli”

Yüz felci tanısı koyulurken santral (beyin-
sel) problemlere mi bağlı olduğu yoksa per-
iferik (kulak ve boyun hastalıkları) bir
nedenle mi olduğunun anlaşılmasının,
tedavinin planlanması açısından oldukça
önemli olduğunu söyleyen Eren, “Santral
nedenli yüz felçleri daha nadir görülürken
periferik nedenli yüz felçleri daha sık
görülmektedir. Etkilenen tarafta sadece
ağız çevresinde kayma ve güçsüzlük
olması bu durumun santral (beyin) nedenli
olduğunu düşündürür ve sebebinin nöroloji
uzmanı tarafından araştırılması gerekir.
Periferik bir nedenle oluşan yüz felcinde ise
yüzün etkilenen tarafında alın hareketleri,
göz hareketleri, burun kanadı ve ağız
hareketleri tümden bozulmaktadır. En sık
görülen türü ‘Bell paralizisi’dir” ifadelerini kul-
landı.

“Bell paralizisi ani başlar, hızlı ilerler”
Bell paralizisinin kesin nedeni tam olarak bilin-
memekle birlikte viral sebeplerin neden ola-
bileceğini söyleyen Fzt. Berkay Eren, “Bell
paralizisi genelde ani bir şekilde başlar ve hızlı

ilerler. Kısmi felç olarak başlayıp hızla tam bir
yüz felcine de dönebilmektedir. Hastalarda
yüz felci dışında başka bir fonksiyon bozuk-
luğu ve muayene bulgusu genellikle
görülmez. Hastaların yüzde 85-90’ı zamanla
tamamen düzelmektedir ve iyileşme süreci
felcin şiddeti ile orantılı olarak 1 ay ile 1 yıl
arasında değişebilmektedir” şeklinde konuş-
tu.

“Şeker hastaları, hamileliğinin
son dönemindekiler ve ileri 

yaştakiler risk altında”
Şeker hastalarının, ileri yaş grupları ve
hamileliğin son dönemlerindeki bireylerin
ekstra risk altında olduğunu ve daha dikkatli
olmaları gerektiğini söyleyen Fzt. Eren, tedavi
yöntemleri hakkında şunları söyledi:“Soğuk
hava, rüzgârlı olan günler ve mevsim geçişleri
yüz felci için en riskli dönemlerdir. Bu sebeple,
Bell paralizisi genellikle kış ve bahar aylarında

daha sık görülmektedir. Sebebe bağlı olarak
tedavi süreci değişim göstermektedir. Doktor
tarafından yapılan kulak burun boğaz veya
nörolojik muayene ile felcin sebebi anlaşılarak
tedavi planlaması yapılmalıdır. Hastaya koyu-
lan tanı Bell paralizisi ise kortizon ve antiviral
ilaçlar ile medikal tedaviye başlanır. Bunun
yanı sıra yüz kaslarını güçlendirmek ve
sinirsel iletimi düzeltmek için ise hastanın bir
an önce fizik tedaviye başlanması önerilme-
lidir. Fizik tedavide, elektroterapi uygula-
maları, sıcak uygulamalar, masaj ve kişiye
özel egzersiz programı gibi tedavi
modaliteleri uygulanır ve doktor gözeti-
minde hastanın takipleri düzenli olarak
yapılır. Tam düzelme sağlanamayan
hastalar ise, göz kapağının ve çarpık
gülümsemenin düzeltilmesi amacıyla
Plastik, Rekonstrüktif ve Estetik
Cerrahi’ye yönlendirilir.”>>İHA

“Göz ovuşturmak retina
hasarına yol açabilir”

Göz ovuşturmanın bazı göz sağlığı problemlerine
neden olabileceğine dikkat çeken Göz Sağlığı ve
Hastalıkları Uzmanı Op. Dr. Murat Yamiç, “Göz 
ovuşturmak; elimizle mikropları gözümüze taşıdığımız
için göz enfeksiyonlarına sebep olabilir” dedi.

Gözlerimizi ovuşturmanın bazı
göz sağlığı problemlerine
neden olabileceğine deği-
nen Op. Dr. Yamiç, “Göz
ovuşturmak; elimizle
mikropları gözümüze
taşıdığımız için göz
enfeksiyonlarına, göze
uygulanan aşırı baskı
ise uzun dönemde retina
hasarına, alerjik reaksiy-
onlara, göz kuruluğuna,
göz yüzeyinde travmalara
sebep olabilir. Aynı zaman-
da korneanın şeklini
değiştirdiği için astigmata da
neden olabilir” şeklinde konuştu.
“Keratokonus zamanla görme kay-
bına sebep olabilir”
Göz ovuşturmanın ayrıca keratokonus
adlı kornea hastalığına da yol aça-
bildiğine dikkat çeken Op. Dr. Yamiç,
“Keratokonus, gözümüzün ön kısmın-
da bulunan ve şeffaf bir yapıya sahip
olan korneanın öne doğru sivrilerek
koni şeklini almasıdır. Sebebini tam
olarak bilmediğimiz bu hastalığın

yapılan bilimsel çalışmalarla
genetik geçiş sonucunda ortaya

çıktığı tespit edilmiştir. Bazı bağ
dokusu hastalıkları ve gözü
ovalamak, risk faktörleri
arasında gösterilebilir.
Korneanın şeklinin bozul-
masıyla gözün kırıcılık gücü
değişir ve ilerleyici miyop ve
astigmat oluşur. Bu da
kişinin görme kalitesini
bozarak ilerleyen zamanlarda

görme kaybına sebep olabilir”
diye konuştu.

“En sık 10-20 yaş 
arasında görülüyor”

Hastalığın görülme yaşlarından
bahseden Op. Dr. Yamiç, “Keratokonus
değişkenlik göstermekle birlikte en sık
10-20 yaş arasında görülmektedir.
Hastalık 10-20’li yaşlarda daha sık
görülüyor. Bu yaşlarda daha sık
görülmesinin sebebi, gözün gelişiminin
ve büyümesinin devam etmesi ve 40
yaş sonrası vücudun doğal olarak
korneayı güçlendirerek hastalığı stabil
hale getirmesidir” dedi.>>İHA
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AKÜ’de 550 fidan
toprakla buluştu
Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) ANS Kampüsünde
düzenlenen törenle 7 farklı ağaç türünden toplam 550

adet fidanın toprakla buluştuğu tören düzenlendi.

Barış Manço Şölen Alanında düzenlenen
törene AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet
Karakaş, Rektör Yardımcıları Prof. Dr.

Şuayıp Özdemir ve Prof. Dr. Murat Peker,
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail
Hakkı Kasapoğlu, Genel Sekreter İhsan Ceran ile
fakülte dekanları, yüksekokul müdürleri, akademik
ve idari personel ve öğrenciler katıldı.

ANS KAMPÜSÜNDE BULUNAN AĞAÇLARIN
KAT KAT FAZLASI DİKİLDİ

Törende bir konuşma yapan AKÜ Rektörü Prof. Dr.
Mehmet Karakaş, AKÜ’nün ANS kampüsüne taşın-
masının üzerinden 22-23 yıl geçtiğini belirterek,
geride kalan süre zarfında kampüsün yeşil bir
görünüme kavuşması adına yılda en az iki kez fidan
dikimi gerçekleştirildiğini belirtti. Karakaş, “ANS
kampüsümüz ağaçlandırma ve yeşillendirme
açısından zengin bir toprağa sahip değil. Yıllar
boyunca kampüsümüzdeki ağaçların kat kat fazlası
ekildi ancak onları hayatta tutmak o kadar kolay
olmadı. Hastalık gibi çeşitli sebeplerle kuruyan ve tut-
mayan çok sayıda fidanımız oldu. Bu koşullarda
ağaçların hayatta kalması adına büyük bir mücadele
veren Yapı İşleri ve Teknik Daire Başkanlığımız per-
sonelimize teşekkür ediyorum” dedi.

YAŞAYAN SAĞLIKLI TABİAT GELECEK
NESİLLERE BIRAKILMIŞ EN DEĞERLİ MİRAS

Karakaş, tabiattaki ekosistemi korumayı ve yeşil alan-
ları artırmayı öncelikli görevlerinden biri olarak gördük-
lerini belirterek, “Yaşayan ve sağlıklı bir tabiat, gelecek
nesillere bırakacağımız en kıymetli miraslardan biridir”
dedi. Yaşamı, yeşili ve dolayısıyla nefesi paylaşmak ve
çoğaltmak adına fidan diktiklerini ifade eden Karakaş,
“Çevreyle kurulan ilişki aslında gelecek nesillere bilgi

ve kültür aktarımının bir yoludur. Biz de, bugün kam-
püsümüzde toprakla buluşturacağımız fidanlarımızla,
gelecek nesillere köprü kurmuş olacağız” dedi.

AFRAY İÇİN KESİLEN 84 AĞACIN KARŞILIĞI
OLARAK 550 FİDAN DİKİLİYOR

ANS Kampüsünü Afyonkarahisar il merkeziyle birbirine
bağlayacak olan AFRAY Projesi inşaatının başla-
masıyla birlikte; hat güzergâhında bulunan yaş
bakımından farklı bazı ağaçların doğal olarak etk-
ilendiğini anlatan Karakaş, “Kampüsümüzdeki tren
hattı boyunca toplam 217 ağaç etkilendi. Bunlardan
nakledilince tutabilecek 134 ağaç, yeni yaşam alanları-
na nakledildi. 19’u kuru ve hastalıklı olan ve taşına-
mayan toplam 84 ağacımız ise maalesef kesilmek
zorunda kalındı” ifadelerini kullandı. Karakaş proje yük-
lenici firmasının etkilenen ağaçların yerine 550 fidan
hediye ettiğini belirterek, “AFRAY’ın iş ortaklı firması,
çevre hassasiyetimizi de gözeterek kesilen ağaçların
yerine boyları 2 metrenin üzerinde kampüsümüzde
yetişen türlerden olmak üzere 550 fidan hediye etti.
Firma yetkililerine ve Ulaştırma Altyapı Genel
Müdürüne bu husustaki hassasiyetleri için teşekkür
ediyorum” dedi. Karakaş, ANS kampüsüne dişbudak,
şeker akçaağaç, süs elması, iğde, süs eriği, salkım
söğüt, hatmi ağacı ve çınar yapraklı akçaağaç fidan-
larının dikileceğini belirterek, “Bu fidanlar yeşerirken
aslında umutlarımızı, yaşam sevincimizi de yeşerte-
cek, birlik ve beraberlik duygularımızı da köklendire-
cek” diye konuştu. AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet
Karakaş, öğrencilerin ellerinin dokunacağı her fidanın
aslında yaşama ve umuda da değeceğini de sözlerine
ekledi. Karakaş’ın konuşmasının ardından fidan dikim
etkinliği gerçekleştirildi. 
>>İZZET IŞIK

“Matematikçi gibi düşünmek”
konferansı gerçekleştirildi

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Matematik Eğitimi Anabilim Dalı 
Öğretim Üyesi Prof. Dr. Erhan Bingölbali tarafından STEM Kesif Kampanyası

Scientix Projesi kapsamında Şehit Sami Çifci İmam Hatip Ortaokulu 
öğrencilerine “Matematikçi Gibi Düşünmek” konulu konferans verildi.

Abdullah Kaptan Konferans Salonunda
gerçekleştirilen konferansta; Matematik
Eğitimi Anabilim Dalı Öğretim Üyesi

Prof. Dr. Erhan Bingölbali, Şehit Sami Çifci
İmam Hatip Ortaokulu öğrencilerine
“Matematikçi Gibi Düşünmek” konusunu anlat-
tı. İnteraktif gerçekleştirilen konferansta
Bingölbali, öğrencilerin öğretim hayatına dair
bilgiler verdi. Bingölbali, “Ortaokulu bitirdikten
sonra liseye gideceksiniz. Liseyi bitirdikten
sonra üniversite sınavına gireceksiniz.  2 yıllık
ve 4 yıllık bölümler var. Öğretmenlik 4 yıllık. 4
yıl okuduktan sonra öğretmen oluyorsunuz.
Sonrasında ilerlemek isterseniz; 2 yıl yüksek
lisans yapıyorsunuz, sonra biraz daha iler-
lemek isterseniz 4 yıl doktora yapıyorsunuz.
Üniversiteden sonra 6 yıl eğitim aldıktan sonra
üniversitede hoca olarak çalışabilir hale geliy-
orsunuz. Doktor öğretim üyesi, doçent veya
profesör olabiliyorsunuz. Profesörlükten sonra
da emekli profesör oluyorsunuz. Üniversitede
67 yaşına kadar çalışıp emekli olabiliyorsunuz”

diye konuştu.
“MATEMATİKÇİ PROBLEM KURAR, 

PROBLEM ÇÖZER”
Matematikte kuralların göründüğünü mutfak
kısmının ise görülmediğini ifade eden
Bingölbali, şunları söyledi: “Matematikte çoğu
zaman kuralları görüyorsunuz. Mutfağı gör-
müyorsunuz.  Matematikçilerin yaptığı iki temel
şey var; bir problem kurarlar, iki problem çözer-
ler. Hukukçu Fermat, 1637 yılında bir teorem
yazıyor.  Bir problem kuruyor. Fakat dünya tar-
ihinde en fazla ispatı yanlış yapılan teoremler-
den bir tanesidir. Andrew Wiles, Fermat’ın
sorusunu görüyor. Andrew Wiles 1994 yılında
teoremi ispatlıyor. Fermat problemi kurdu,
Wiles 357 yıl sonra problemi çözüyor. 100 say-
falık bir ispatı var. Bazı problemlerin ispatı bin
yıl da sürebilir. Dolayısıyla sabır göstererek
çalışmamız lazım. Matematikçiler ayrıca iyi bir
gözlemcidir. Sürekli örüntü ararlar.” Konferans,
soru cevabın ardından sona erdi. 
>>İBRAHİM ARTIÇ

Mebusan Meclisi’nden TBMM’ye
“Milli Egemenlik” konusu anlatıldı

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Atatürk İlkeleri ve İnkılap Tarihi Bölüm Başkanlığı,
Atatürk İlkeleri ve İnkılap Tarihi ve Araştırma ve Uygulama Merkez Müdürlüğü ile Kocatepe
Büyük Taarruz Uygulama ve Araştırma Merkezi Müdürlüğü tarafından Türkiye Büyük Millet
Meclis’inin açılışının 104. yılı etkinlikleri kapsamında Mebusan Meclisi’nden Türkiye Büyük

Millet Meclisi’ne “Milli Egemenlik” konulu konferans gerçekleştirildi.
Abdullah Kaptan Konferans Salonunda düzenlenen
Mebusan Meclisi’nden Türkiye Büyük Millet Meclisi’ne
“Milli Egemenlik” başlıklı konferansta; Atatürk İlkeleri ve
İnkılap Tarihi Bölüm Başkanı Doç. Dr. Sibel Yazıcı ve
Atatürk İlkeleri ve İnkılap Tarihi Bölüm Başkanlığı Öğr.
Gör. Gülden Yürektürk konuşmacı olarak yer aldı.
Atatürk İlkeleri ve İnkılap Tarihi Bölüm Başkanı Doç. Dr.
Sibel Yazıcı, “Mebusan Meclisi’nden Türkiye Büyük
Millet Meclisi’ne Parlamenter Sistem” konusunu anlattı.
Parlamenter sistemin demokratik katılımın önemli
ögelerinden bir tanesi olduğunu söyleyen Yazıcı,  parla-
menter sistemde yürütme erkinin yasama erkinden kay-
naklandığı ve parlamenter sistemin anayasal demokrasi
tipi olarak tanımlandığını ifade etti. Yazıcı,
“Parlamenter sistem, hükümetin parlamento içinden ve
parlamentoda bulunan milletvekillerinin çoğunluğun
oyları ile seçildiği ve onların güvenini sağladığı sürece
de yönetimde kaldığı yönetim biçimidir. Geçmişe dayalı
derinliği olan bir sistem değildir. Her ne kadar dünyada
1215 Magna Carta, parlamenter sistemin başlangıcı
kabul edilse de burada krala karşı feodal beylerin hak
kazanımı süreci söz konusudur ki daha sonra Fransa’da
devam ettirilmiştir. Sistemin içinde bugünden çok daha
farklı olarak; daha çok danışman üyeliği veya kralın
kendisine eş değer gördüğü güçlerle bir müzakere
sürecini yürüttüğü bir sistem olarak tanımlanmıştır” diye
konuştu.

“200 YILA YAKIN PARLAMENTER SİSTEMİZ VAR”
Osmanlı Devleti’nin 1876 yılında Kanuni Esasi ile parla-
menter sistemle tanıştığını kaydeden Yazıcı şunları
söyledi:  “Kimi tarihçiler bunu parlamenter sistemin tam
başlangıcı olarak değerlendirmedikleri için oradan
başlattığımızda 200 yıla yakın bir parlamenter sistem
geçmişimiz var diyebiliyoruz. Ama bunun ne yazık ki
bölünmüş ve devamlılığı sağlanamamış bir sistem
olmasından dolayı da milat olarak 1908 yılını değer-
lendirmeye alıyoruz. Parlamenter sistem, anayasal sis-
temin de işlevliğini sağlayan bir durum ama biz önce
anayasayı ilan ediyor daha sonra parlamentoyu açıy-
oruz. Bu anlamıyla da bir monarşik süreç işliyor. Tam

demokratik süreç, halkın katılımı ya da milli egemenlik
dediğimiz sistemden ziyade padişaha olan baskılar ya
da padişaha şart koşularak iktidara getirilmesinin sonu-
cunda geçte olsa Osmanlı parlamenter sistemi 1876
yılında hayata geçirilmiş oluyor. 1876’daki sistem ne
olursa olsun bir başlangıç oluşturuyor. Monarşiyi kısıt-
layabilmek adına bir başlangıç.”

OSMANLI PARLAMENTOSU DÜNYADAKİ
İLK KARMA PARLAMENTO

Osmanlı Parlamentosunun dünyadaki ilk karma parla-
mento olduğunu belirten Yazıcı, “Çünkü dünyada kuru-
lan meclis sistemleri daha çok millet sistemleridir. Kendi
ırkına tabi olanlardır. İçinde Hristiyan, Arap ve Türk
unsuru vardır. Bu şekilde ırk veya din ayrımı gözetmek-
sizin oluşturulmuş sistemdir. Bu rağmen bu sistem işler-
liğini sağlayamamıştır. Neticede Kanuni Esasi’nin
padişaha verdiği yetki ile padişah meclisi feshetmiştir.
Kanun çerçevesinde seçime gidilmesi gerekmektedir. O
da savaş süreci dikkate alınarak ne yazık ki işletile-
memiştir” ifadelerini kullandı. Atatürk İlkeleri ve İnkılap
Tarihi Bölüm Başkanlığı Öğr. Gör. Gülden Yürektürk ise
“Ulusal Egemenlik Kavramı ve Birinci Dönem TBMM’nin
Çalışmaları” konusunu anlattı. Yürektürk, “Tanzimat
süreci ile başlayan I. ve II. Meşrutiyet ile devam eden bu
anayasal ve nispeten parlamenter süreç o dönem
Osmanlı idarecileri için tılsımlı ve büyülü bir kurtarıcı
gibi görünmüştür. Modern zamanlar için bir hayal gibi
görünen meclis artık 1876 yılından itibaren Türk Devlet
sisteminin vazgeçilmez temellerinden biri haline gelm-
eye başlamıştır. Bu süreci sevdiğim bir hocam; ‘onurlu
bir duruşun somutlaşmış halidir’ demişti. Kuvayı Milliye
ruhu TBMM ile birlikte somutlaşmıştır diyebiliriz” dedi.
Mustafa Kemal’in Mondros Ateşkes Anlaşmasından
sonra çözüm süreci aramaya başladığını kaydeden
Yürektürk, konuşmasına şöyle devam etti:  “19 Mayıs
1919 yılında Atatürk Samsun’a intikal edecek ve Milli
Mücadelenin hazırlık evresi dediğimiz süreç başlaya-
caktır. Genelgeler ve kongreler sürecinin alt yazılarını
okuduğumuzda karşımıza tek ulusal egemenlik kavramı
çıkar. Amasya Genelgesinde ‘ulusun bağımsızlığını
yine ulusun azmi ve kararı kurtaracaktır’ yazar. Erzurum
ve Sivas Kongresinde ‘Kuvayı Milliyeyi etkin ve milli
iradeyi amil kılmak esastır’ der. Bunlar milli egemenliğe
yapılan göndermelerdir. TBMM’nin açılması bunun
somutlaşmış halidir. 23 Nisan 1920’de TBMM’nin açıl-
masıyla artık bir devletimiz vardır. Devlet olmak için
vatan gerekiyor. Vatan toprak parçasıdır. Vatan bizim
için son noktada Misak-ı Milli sınırlarıdır. İnsan faktörü
gerekiyor. Bu insan faktörü tebaa ya da reaya değil.
Vatandaşlık kavramı ile devletine bağlı insan faktörüdür.
Tabii ki egemenlik gereklidir.”  Konferans soru cevabın
ardından sona erdi. >>MEHMET KASAL
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Cumhurbaşkanı Erdoğan: "Aynı aktörlerin şimdi de 
tek ses olarak İsrail'e dur demeleri gerekiyor"

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan, “Batılı ülkelerin,
İran'ın misillemeleri karşısında
tek bir ses olarak tepki 
verebildiklerini gördük. Aynı
aktörlerin şimdi de tek ses
olarak İsrail'e dur demeleri
gerekiyor" dedi.

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan,
Tanzanya Birleşik Cumhuriyeti
Cumhurbaşkanı Samia Suluhu Hassan ile

ortak basın Toplantısı gerçekleştirdi. Tanzanya
Cumhurbaşkanı Samia Suluhu Hassan'ı
Türkiye'de misafir etmekten büyük bir memnuniyet
duyduğunu kaydeden Cumhurbaşkanı Erdoğan,
"Kendisine ve kıymetli heyetine bir kez daha siz-
lerin huzurunda hoş geldiniz diyorum. Sözlerime
Tanzanya'da 14 Nisan'da vuku bulan sel ve heye-
lan felaketiyle Arusha'da yaşanan trafik kazasında
8 ilkokul öğrencisinin hayatını kaybetmesinden
duyduğum üzüntüyü ifade ederek başlamak istiy-
orum. Hayatını kaybedenlere Allah'tan rahmet
kederli ailelerine sabır, yaralılara ise acil şifalar
diliyorum" dedi.

"Artışa rağmen mevcut rakamlar da
gerçek potansiyelimizi yansıtmıyor"

Tanzanya'dan ülkemize, Cumhurbaşkanı
düzeyinde 14 yıl sonra yapılan bu ilk ziyaretin yeni
bir dönüm noktası olacağına inandığını vurgu-
layan Cumhurbaşkanı Erdoğan, "2017 yılında
ziyaret ettiğim Tanzanya ülkemizin Doğu
Afrika'daki en önemli ortaklarından biridir.
İlişkilerimiz karşılıklı saygı ve kazan kazan ilkesi
çerçevesinde her geçen gün daha da gelişiyor.
Bugünkü görüşme iş birliğimizi kapsamlı bir şek-
ilde gözden geçirdik. Karşılıklı ticaret ve yatırım-
ların arttırılması noktasında atılabilecek adımları
ele aldık. ikili ticaret hacmimiz 2003 yılında 11 mily-
on dolardan geçen sene 345 milyon dolar seviye-
sine ulaştı. Artışa rağmen mevcut rakamlar da
gerçek potansiyelimizi yansıtmıyor" açıklamasını
yaptı.

"Türk firmaları Tanzanya'da 6,4 milyar dolar
değerinde 14 adet projeyi başarıyla üstlendi"

Tanzanya ile ticaret hacmini ilk etapta bir milyar
dolara çıkarmayı hedeflediklerini ifade eden
Cumhurbaşkanı Erdoğan, önümüzdeki dönemde
çabalarını bu yönde yoğunlaştıracaklarını
belirterek, "Sayın Cumhurbaşkanı'nın katılımıyla
yarın İstanbul'da düzenlenecek Türkiye Tanzanya
İş Forumu bu açıdan önemli bir adım olacaktır.
Türk firmaları Tanzanya'da bugüne kadar 6,4 mil-
yar dolar değerinde 14 adet projeyi başarıyla
üstlendi. Tanzanya Türk müteahhitlerince istenilen
toplam proje bakımından Afrika'da üçüncü Sahra
Altı Afrika'da ise birinci ülke konumundadır.
Firmalarımız Tanzanya'da demir yolu inşaatı ve
modernizasyonu, tersane ve gemi inşaatı yol
yapımı gibi alanlarda önemli yatırımlara imza
atmıştır. Ülkeyi baştan başa saracak standart
aralıklı demir yolu projesinin büyük bir kısmının bir
Türk şirketi tarafından inşa ediliyor olması bizler
için bir iftihar vesilesidir" dedi.

"FETÖ örgütüyle mücadele kapsamında
Tanzanya'dan beklentilerimizi paylaştık"

İstişarelerinde terörle mücadele konusunu da ele
aldıklarını dile getiren Cumhurbaşkanı Erdoğan,
"Terör örgütleri arasında hiçbir ayrım yapmayan
Türkiye, bu alandaki tecrübelerini, dostlarıyla paylaş-
maya da önem vermiştir. Tanzanya'nın kendi güven-
liğini sağlamada atacağı adımlara yardımcı olmaktan
da memnuniyet duyacağımızı belirttim. FETÖ
örgütüyle mücadele kapsamında Tanzanya'dan bek-
lentilerimizi paylaştık. Tanzanya'da Maarif Vakfımızın

üstlenebileceği eğitim projeleri hakkında bilgi
verdim. inşallah bu ziyaret sonrasında Tanzanya
tarafından da etkili ve somut adımlar göreceğiz. Bu
minvalde iki ülke kurumları arasındaki eş güdümün
daha da geliştirilmesi gerektiği aşikardır. Dışişleri
Bakanlarımız düzenli siyasi istişarelerin yürütülmesi
noktasında yüksek düzeyli diyalog mekanizmasını
başlatacak adımları atmaya karar vermişlerdir"
değerlendirmesini yaptı.

"Afrikalı kardeşlerimizin Filistin
davasına ve adaletsizlere karşı hassasiyeti

tüm dünyanın malumudur"
Cumhurbaşkanı Erdoğan, Afrika kıtasının gönlünde
hep müstesna bir yeri olduğunu söyledi.
Başbakanlığı ve Cumhurbaşkanlığı döneminde
kıtaya 50’den fazla ziyaret gerçekleştirdiğini hatırla-
tan Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Afrika açılımımızın
kıta ülkeleri tarafından da muhabbetle karşılandığını
görmek biz sevindiriyor. Ticaretten eğitime, tarım-
dan sağlığa, her alanda kıtayla ilişkilerimizi geliştirme
kararlılığımız bakidir. Uluslararası platformlarda,
Afrika'nın sesinin daha çok duyulmasına katkıda
bulunmaya devam edeceğiz. Dünya 5’ten büyüktür
şiarımızın Afrikalı kardeşlerimiz ve dostlarımız
nezdinde yankı bulması doğru yolda olduğumuzun
işaretidir. Tesis ettiğimiz bu samimi ilişkiler Gazze
başta olmak üzere dünyada yaşanan adaletsizliklere
karşı mücadele azmimizi güçlendiriyor. Afrikalı

kardeşlerimizin Filistin davasına ve adaletsizlere
karşı hassasiyeti tüm dünyanın malumudur"
dedi.Tanzanya Cumhurbaşkanı'yla görüşmelerinde
işgal edilmiş Filistin topraklarında yaşanan vahşet
karşısında atılabilecek adımları da ele aldıklarını
kaydeden Cumhurbaşkanı Erdoğan, Batı'ya Filistin
konusunda çağrıda bulunarak şunları söyledi:"7
Ekim'den bu yana çoğu çocuk, kadın, yaşlı ve sivil 34
bin Filistinli, İsrail güçleri tarafından şehit edildi. 75 bin
kardeşimiz yaralandı. 195 gündür son asrın en büyük
katliamlarından biri Gazze'de yaşanıyor. Gazze'deki
katliamları durdurmak için daha fazla çaba harca-
malıyız. Bir an önce acil ve kalıcı ateşkes sağlanmalı,
sonrasında ise 2 devletli çözümü hayata geçirmeye
dönük adımları hemen atmalıyız. Bu hafta Batılı
ülkelerin İran'ın misillemeleri karşısında tek bir ses
olarak tepki verebildiklerini gördük. Aynı aktörlerin
şimdi de tek ses olarak İsrail'e ‘dur’ demeleri
gerekiyor. İsrail'in gündemi çarpıtma, Gazze'deki
vahşeti gizleme, gündemden düşürme teşebbüs-
lerine fırsat verilmemelidir. Bu düşüncelerle Sayın
Cumhurbaşkanı'na ziyaretleri için bir kez daha
teşekkür ediyorum. Bugünkü görüşmelerimizin ve
imzalanan 6 anlaşmanın hayırlara vesile olmasını
diliyorum. Başta Tanzanya olmak üzere Afrika'daki
tüm kardeş ve dostlarımıza en kalbi selamlarımı
gönderiyorum."
>>İHA

TOGG’un yeni SUV modelinin
ismi belli oldu: T8X
Türkiye’nin otomobili TOGG’un yeni SUV modelinin ismi belli

oldu. TOGG CEO’su Gürcan Karakaş, sedan modelinin ardından
yeni B-SUV modeli T8X için çalışmaların başladığını söyledi.

Türkiye Gazetesi'nin haberine göre,
Karakaş, 2021 yılı Mayıs ayında
TOGG Europe GmbH’yı kurduk-
larını hatırlatarak, “2024 sonu
itibarıyla Avrupa’da yavaş yavaş
yer almak üzere faaliyetlerimize
devam ediyoruz. T10X’in
Avrupa’daki ön satışlarına bu
sene sonunda başlayıp, 2025
takviminde teslimata başlamak
hedefindeyiz. Yurt dışı strate-
jimiz pazar dinamiklerine uygun
şekilde güncelleniyor. İskandinav
ülkelerinden başlamak niyetindey-
dik. Bu planımızı güncelledik. Çünkü
sektör çok hızlı gelişiyor ve Çinli markalar
çok hızlı bir şekilde her yere yayılıyor. Dolayısıyla
özellikle Avrupa’nın en büyük pazarı olan Almanya,
Fransa, İtalya üçgeni tamamıyla dolmadan biz daha
yolun başındayken o pazarlarda var olma kararı
aldık” dedi.
2023 hedefi 18 saatte satıldı
Karakaş, ilk modeli satışa sunduklarında rekor bir
talep gördüklerini ifade ederek, “18 saatte 2023 yılın-
daki üretmeyi planladığımız bütün araçları sattık. İlk 8

saatte 2022 yılında satılan tüm elektrikli otomo-
billerin sayısından daha fazlasını satıldı.

Siparişlerin yüzde 80’den fazlası en
donanımlı versiyon için geldi ve biz 2023
Nisan ayından yılın sonuna dek ilk 20
binin teslimatını yaptık. Dünyada,
Avrupa’da, Amerika’da, Çinli şirketler
arasında, ilk üretim yılında 20 bin adet
üretmiş ve satmış başka bir şirket
bildiğimiz kadarıyla yok. O açıdan hem
ülkemiz için hem de hepimiz için iyi bir

başarı, iyi bir başlangıç daha doğrusu.
Bundan sonra da arkasını getirmek için de

gece gündüz çalışıyoruz” diye konuş-
tu.Karakaş, açıklamasında, bu başarının yeni

modellerle devam edeceğini belirterek ikinci ve
üçüncü modeller hakkında ön bilgi verdi. Ocak ayın-
da T10F’yi sergilediklerini dile getiren Karakaş,
“Sergilemeden bir sene önce bu modelin çalış-
malarını yaptık. Şimdi aynı şekilde T10F’nin son-
rasının da çalışmalarını yapıyoruz. Şimdi sırada B
segmentindeki SUV modelimizin çalışması var.
Seneye bu vakitler T10F’nin satışları başladıktan bir
müddet sonra da T8X’i de göstermeye hazır hâle
gelebiliriz” ifadelerini kullandı.>>İHA
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23 Nisan, Yüzme Şenliği ile Kutlandı
Afyonkarahisar, 23 Nisan Ulusal Egemenlik

ve Çocuk Bayramı coşkusunu 2. Vize
Yüzme Müsabakaları ile yaşadı.

Müsabakalarda 4 farklı kulüpten 40 kadın ve 35
erkek ter döktü ve centilmenlik ruhuyla kıyasıya
yarıştı. Müsabakalar, 23 Nisan'ın anlam ve öne-
mini bir kez daha hatırlatarak, milli birlik ve
beraberlik duygularını pekiştirdi. Sporcuların
azmi ve mücadelesi izleyenleri büyülerken,
bayram coşkusu da havuz kenarına taştı. 9-12
yaş arası sporcular kelebek, sırtüstü, kurbağala-
ma, serbest ve karışık stillerde 50m, 100m, 200m
ve 400m mesafelerinde yarıştı. 

NAZ DEMİR VE ÖZAY BABALIK BAŞARILI
PERFORMANSIYLA DİKKAT ÇEKTİ

Yapılan yarışmalar sonucunda 11-12 yaş kate-
gorisinde 50m yarışlarında kadınlarda Naz Demir
(Maraşal GSK) kelebek, sırtüstü, kurbağalama ve
serbest stillerde birinci olarak zirveyi kimseye
kaptırmazken erkeklerde kelebek ve serbest
stilde Özay Babalık (Elit GSK), sırtüstü stilde
Osman Alpata (Afyon GSK), kurbağalama stilde
Ahmet Ali Temel (Elit GSK) birinci oldu. 100m
yarışlarında da kadınlarda serbest ve kelebek
stilde Naz Demir (Maraşal GSK), sırtüstü stilde
Ayşe İdil Tuğrul(Maraşal GSK) ve kurbağalama
stilde Alphin Mina Türkyılmaz (Maraşal) birinci
olurlarken erkeklerde de serbestte Özay
Babalık(Elit), sırtüstünde Mirza Özer(Maraşal),
Kurbağalamada da Habib Kirez (Elit) birincilik
elde ettiler. 400m serbest stilde kadınlarda Naz
Demir(Maraşal), erkeklerde Özay Babalık(Elit),
200m kadınlar karışık stilde Naz Demir(Maraşal),

kurbağalama stilde Ayşe İdil Tuğrul(Maraşal),
200m erkekler serbestte Orhan Ali
Başaran(Maraşal), karışıkta Özay Babalık(Elit)
birinci oldu.

NİL GÜLYURT BİRDEN 
FAZLA ZİRVEDE YER ALDI

9-10 yaş kategorisi 50m kadınlar kelebek ve kur-
bağalama stillerinde Miray Özcan (Elit GSK),
serbest stilde Nil Gülyurt(Maraşal GSK) ve
sırtüstü stilde Simay Mina Karabıçak(Elit GSK)
birinci olurken erkeklerde de kelebek ve sırtüstü
stilde Muhammed Ali Bilgiç(Maraşal), serbest
stilde Abdullah Ekin (ferdi) ve kurbağalama stilde
Burak Kocaağa (Maraşal) yarışları birinci olarak
tamamladılar. 100m kadınlar serbestte Miray
Özcan(Elit), sırtüstünde Masal Taş(Ferdi), kur-
bağalamada Hacer Orak(ferdi) ile erkeklerde
serbest ve sırtüstü stillerde Mustafa Kemal
Kenar(Elit) yarışları önde tamamladılar.200m
kadınlarda serbest ve karışık stilde Nil
Gülyurt(Maraşal) rakiplerini geride bırakarak
yarışı birinci sırada tamamlarken erkekler 200m
serbestte Abdullah Ekin(ferdi) birinci sırada yer
aldı.  Müsabakaları takip eden Afyonkarahisar
Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı
Kasapoğlu, sporcuların performanslarından etk-
ilendiğini belirterek “Ben inanıyorum ki ilerleyen
zamanlarda yüzme branşında Afyonkarahisar’ı
başarıyla temsil edecek birçok genç sporcumuz
olacak ve ulusal ve uluslararası müsabakalardan
madalya çıkartacaklar. Bu sporcularımız
gelişmesinde elimizden gelen her türlü desteği
vermeye hazırız” dedi. >>İBRAHİM ARTIÇ

23 Nisan Ulusal Egemenlik ve Çocuk Bayramı 2. Vize Yüzme Müsabakaları Afyonkarahisar'da Heyecanla Gerçekleşti.

AKÜ ve AFSÜ Afganistan’ı konu aldı
Afyon Kocatepe Üniversitesi ve Afyonkarahisar Sağlık Bilimleri Üniversitesi'nde bulunan Genç
Ofisler tarafından düzenlenen ''Uluslararası Kültür Buluşması '' bu ayda Afganistan'ı konu aldı.

Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü'nün de desteklediği program Afganistan'ın
yöresel kıyafetleri, yemekleri, müzikleri ve daha birçoğu başta olmak üzere
programda sergilendi. Programa Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl
Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu, Afyonkarahisar Sağlık Bilimleri Üniver-
sitesi rektörü Nurullah Okumuş ve protokol üyeleri katılım sağladı.
Programın açılış konuşmasını yapan Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl
Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu bu konuşmasında '' Gençlerimiz için
düzenlenmiş olan bu kültür buluşması hem Afganistan hem de Türk genç-
lerinin birlik, beraberlik ve kaynaşması açısından büyük önem arz etmek-
tedir. Bu düzenlenmiş olduğumuz programla da Afganistan’ının kültürü,
müziği ve mutfağını yakından tanıma imkânı bulduk. Bu birlik ve beraber-

lik iki kardeş ülkenin geleceği açısından atılacak büyük adımlardan biridir.
Bu programda emeği geçen herkese yürekten teşekkür ediyorum'' dedi.
Bununla birlikte Afyonkarahisar Sağlık Bilimleri Üniversitesi rektörü de
Önemli noktalara değindi ‘’Üniversitemizde yapılan bu gösteri iki ülkenin
birbirine karşı daha yakından tanıma imkânı sağladı. Afganistan’ın
kültürünün ne gibi güzelliklerine sahip olduğunu göstermiş oldu.’’ dedi.
Programda Afganistan'ın tarihi kültürü ve halkın yaşantısına ait tanıtım filmi
gösterildi. Afganistan kültürünü anlatan bir sunum yapıldı. Ardından
Afganistan’a özgü geleneksel dans gösterisi ve müzik dinletisi gerçekleştiril-
di. Yapılan sunum ardından da son olarak ülke tanıtım standında bulunan
Afganistan'a özgü yöresel yemekleri ikram edildi. >>İBRAHİM ARTIÇ

Çayırbağ Gazi Ortaokulu yıldız kız Futsal'da bölge şampiyonu!
Çayırbağ Gazi Ortaokulu Yıldız Kız Futsal Takımı, 15-18 Nisan tarihlerinde Burdur'da yapılan
bölge müsabakalarında fırtına gibi eserek kendi grubunu şampiyon olarak tamamladı! Muğla

ve İzmir'den rakiplerini geride bırakan takım, bu muhteşem başarıyla 22-26 Mayıs 
tarihlerinde Bursa veya Kırıkkale'de düzenlenecek Türkiye Yarı Finallerine yükseldi.

Takım, hedefini Türkiye Şampiyonası'na
katılmak olarak belirledi ve bu yolda emin
adımlarla ilerliyor. Antrenör ve öğrencilerin

özverili çalışmaları ve azimleri, bu başarıda
kilit rol oynadı. Tüm Çayırbağ Gazi Ortaokulu
Yıldız Kız Futsal Takımı'nı bu muhteşem

başarılarından dolayı tebrik ediyor, Türkiye
Yarı Finallerinde de başarılar diliyoruz!
>>HÜDAYİ ACAR

Yıldız Kızlar ve Yıldız
Erkekler Bocce 

müsabakaları sona erdi

Müthiş mücadelelerin verildiği, heyecanın dorukta
ve tansiyonun yüksekte olduğu bu yarışma harika
mücadelelere sahne oldu. Heyecanla geçen bu

yarışmada ödüller sahiplerini buldu. Yıldız Erkeklerde altın
madalyanın sahibi Sevim Turunç Ortaokulu oldu. Gümüş
madalyanın sahibi ise Karaaslan Ortaokulu oldu. Son
olarak bronz madalyayı hak eden takımlar ise Bekteş
Ortaokulu ile Çay İmam Hatip Ortaokulu oldu. Yıldız
Kızlarda ise altın madalyanın sahibi Karaaslan Ortaokulu
ve gümüş madalyayı hak eden takım ise Kale Ortaokulu
oldu. Bronz madalyayı Çay İmam hatip Ortaokulu ile
Kocaöz Ortaokulu kazandı. Okul Sporları Şube Müdürü
Adil Kamberoğlu tarafından sporculara ödülleri takdim
edildi. >>MEHMET KASAL

2023-2024 Okul Sporları kapsamında
düzenlenen Yıldız Kızlar ve Yıldız
Erkekler Bocce müsabakaları sona erdi.
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İGM yeni başkanını seçti
Yeni İGM Başkanı Mehmet Siper
31 Mart yerel seçimlerinin ardından gerçekleştirilen ilk İl Genel Meclisi toplantısında başkanlık

seçimi yapıldı. Afyonkarahisar İl Genel Meclisi yeni başkanı oy birliğiyle Mehmet Siper oldu.

Afyonkarahisar İl Genel Meclisi ilk toplan-
tısını başkanlık seçimiyle başladı. Oy
çoğunluğuyla yeni Başkan Mehmet Siper

oldu. Meclis ilk olarak saygı duruşu ve İstiklal
Marşı’nın okunmasıyla başladı. Meclis başkan-
lığını ilk olarak en yaşlı sıfatıyla Kadir Üçer
gerçekleştirdi. Gizli oylananın gerçekleştirildiği
seçimde 14. Dönem İl Genel Meclisi Başkanı
Mehmet Siper oldu. Yeni Başkan Siper, “Hep bir-
likte Afyonkarahisar’a güzel hizmetler
yapacağımızın inancı içerisindeyim” dedi.
Başkan Siper, “ Parti ve insan ayrımı yapmadan,
iş disiplinini bozmadan ve tarafsızlığı ortadan
kaldırmadan siz değerli üyelerimizle beraber
yatırımları arttırarak Afyonkarahisar’a daha
güzel hizmet edeceğiz. Bizlerde yeni oluşan il
genel meclisi olarak, siyasetçilerimiz, il özel
idaresi genel sekreterlerimiz ve idarecilerimizle
oluşturacağımız birlik ve beraberlik ruhuyla
önceki dönem meclis başkanı ve meclis üyeler-
imizden aldığımız çalışmaları daha ileriye taşı-
mak ve köylerimizi daha yaşanılabilir hale
getirmek amacıyla çalışmalarımızı hızlı bir şek-

ilde sürdüreceğiz. 31 Mart yerel seçimlerinin
ardından Afyonkarahisar’a görev yapmak için
seçilen tüm adaylarımıza iyi çalışmalar dilerim”.
Başkanın teşekkür konuşmasının ardından
başkan vekilliği seçimi ve komisyon başkanlarının
seçimi gerçekleştirildi. 
>>İBRAHİM ARTIÇ

Başkan Köksal tarım 
hayvancılık ve gıda fuarında 
Afyonkarahisar Valiliği himayelerinde, Belediyemizin destekleriyle 5 gün süreyle
misafirlerini ağırlayacak fuara katılan firma yetkilileri ve işletme sahiplerini
Afyonkarahisar’da ağırlamaktan duyduğu memnuniyeti ifade eden Başkan Burcu
Köksal, "Fuarın şehrimiz ekonomisine tarım, hayvancılık ve gıda sektörüne can
suyu olmasını temenni ediyorum. Bu tür organizasyonlar, sağladıkları ekonomik
canlılık ve hareketliliğin yanı sıra, işletmelere hem ürünlerini potansiyel tüketicilerle
ve müşterilerle buluşturma, hem de sektörel gelişmeleri görerek kendi durumlarını
gözden geçirme olanağı sağlamaktadır. Fuarın düzenlenmesinde emeği geçen
herkese teşekkür ediyorum" diye konuştu. >>MEVLÜT TINAS

Sığınmacılara ait kaçak
işyerlerine geçit yok!
Afyonkarahisar Belediyesi Zabıta Müdürlüğü ekipleri şehir

genelinde iş yeri açma ve çalışma ruhsatı bulunmadığı
halde faaliyet gösteren sığınmacılara ait işyerlerini kapattı.

Belediye Başkanı Burcu Köksal’ın bizzat
katıldığı denetimlerde kaçak olarak
işletildiği tespit edilen dükkânlar mühür-

lendi.  Zabıta Müdürlüğü ekiplerince 5 farklı nok-
tada tespit edilen iş yerlerinin faaliyetleri durdurul-
du. Erenler Mahallesi’nde Spor Salonu, Cumhuriyet
Mahallesi’nde tatlıcı, Dumlupınar, Sahipata ve
Marulcu Mahallelerinde bakkal olarak iş yeri açma
ve çalışma ruhsatı bulunmadığı halde faaliyet
gösteren sığınmacıların işyerleri Başkan Burcu
Köksal’ın talimatlarıyla kapatıldı. 

“AFYON’DAN AYRILMALARI İÇİN NE
GEREKİYORSA YAPACAĞIM”

Belediye Başkanı Burcu Köksal, sosyal medya

hesabından yaptığı açıklamada şunları söyledi;
“Bugün Zabıta Ekiplerimizle birlikte şehrimizde iş
yeri açma ve çalışma ruhsatı bulunmadığı halde
faaliyet gösteren sığınmacılara ait iş yerlerinin
faaliyetlerine son verdik. Erenler Mahallesi’nde
Spor Salonu, Cumhuriyet Mahallesi’nde tatlıcı,
Dumlupınar, Sahipata ve Marulcu Mahallelerinde
bakkal dükkanı olan iş yerlerini mühürledik. Söz
verdiğim gibi Afyonkarahisar’da Suriyeli mülteciler
olmak üzere tüm mültecilerin iş yeri açmalarına
engel olacağım, şehrimizden ayrılmaları için ne
gerekiyorsa yapacağım. Amasız, fakatsız, lakinsiz
göndereceğiz Afyonkarahisar’dan” 
>>HÜDAYİ ACAR

Zafer Müzesi restorasyonunda sona gelindi
Afyonkarahisar Valiliği’nden yapılan açıklamada, Kurtuluş Savaşı döneminde karargah
binası olarak da kullanılan Zafer Müzesi restorason çalışmalarında sona gelindiği ve İl
Özel İdaresinin de katkıları ile projeye 7 milyon 130 bin 487 TL bütçe ayrıldığı belirtildi.

Konu ile ilgili yapılan yazılı açıklamada, Zafer Müzesi
restorasyon işinin Afyonkarahisar İl Özel İdaresi tarafından 22
Eylül 2021 tarihinde ihale edildiği ve bu çerçevede restorasyon
projesinde belirtilmiş olan analizler sonucunda yapıya son-
radan eklenen ve zarar veren betonarme kolon ve kirişlerin
kaldırıldığı vurgulandı. Açıklamada, “Zafer Müzesi restorasyon
inşaat işleri için ise Zafer Kalkınma Ajansına, Tarım ve Orman
Bakanlığı 5. Bölge Müdürlüğü ve İl Özel İdaremiz ortaklığı ile 7
milyon 130 bin 487 TL bütçeli, proje hazırlanmış 25 Nisan 2023
tarihinde Zafer Kalkınma Ajansı ile sözleşme imzalanmıştır.
Tarım ve Orman Bakanlığı 5. Bölge Müdürlüğü ile Zafer
Kalkınma Ajansı 2023 ve 2024 yılı yatırım bütçeleri ve
Afyonkarahisar Valiliğinin mali desteği ile ‘Zafer Müzesi 2. Etap
Güçlendirme, Restorasyon ve Tefrişat Yapım İşi İhalesi’
yapılmış, ihale ile iç cephe çelik konstrüksiyon gezinme plat-
formu ve ince sıvalar tamamlanmış; ahşap, kapı ve
pencerelerin boyası ile teşhir ve tanzim dolaplarının imalatı da
yapım aşamasındadır. Zafer Müzesi restorasyon işinin yüzde
80’i tamamlanmış olup yaz aylarında ziyarete açılması plan-

lanmaktadır. Zafer Müzesi restorasyonu tamamlandığında ori-
jinal hali olan Cumhuriyet öncesi mimari yapısına kavuşacak-
tır. Ayrıca iç mekân düzenlemesi ile o dönemde kullanılan
materyallerle Zafer Müzesi zenginleştirilerek, savaş zamanı
yaşananlara ışık tutan bir müze haline gelecektir” ifadelerine
yer verildi. >>İHA


